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PROTOKÓŁ NR XXV/2008 
z sesji Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą 

z dnia 29 sierpnia 2008 roku 
 

Sesja Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odbyła się w dniu 29 

sierpnia 2008 roku w sali konferencyjnej Urzędu Miasta i Gminy w Nowym 

Mieście nad Pilicą i trwała od godz. 10
00

 do godz. 15
40

. 

 

Obradom sesji przewodniczył p. Zbigniew Kacprzyk – Przewodniczący Rady 

Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą. 
 

Przewodniczący Rady Miejskiej otwierając sesję stwierdził na podstawie listy 

obecności /załącznik nr 1 do niniejszego protokołu/ prawomocność obrad. Na 

sali obecnych było 13 radnych na ustawowy skład liczbowy 15 radnych. 

 

W sesji udział wzięli: 
1. Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

2. Sekretarz Miasta i Gminy   p. Małgorzata Nowakowska 

3. Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

4. Dyrektor Biura Senatora Karczewskiego p. Karolina Steczkowska 

5. Radny Powiatu Grójeckiego   p. Krzysztof Fiks 

6. Radca prawny UMiG    p. Marian Seweryn 

7. Sołtysi i Przewodniczący Rad Osiedlowych z terenu miasta i gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą wg załączonej listy obecności /załącznik nr 2 do 

niniejszego protokołu 

8. Mieszkańcy miasta i gminy Nowe Miasto nad Pilicą. 
 

PKT 1 
Na sekretarza obrad radny p. Mirosław Bors zgłosił kandydaturę radnego p. 

Jacka Borsa, który wyraził zgodę. W głosowaniu kandydatury za – 13 na stan 

obecnych 13 radnych sekretarzem obrad został radny p. Jacek Bors. 

 

PKT 2 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą p. Zbigniew 

Kacprzyk poinformował, że wszyscy radni otrzymali proponowany porządek 

sesji i zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad. Radny p. Lech 

Staniszewski postawił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad uchwały 

która wypłynęła na wniosek mieszkańców wsi Gostomia, Wola Pobiedzińska i 

Pobiedna który odczytał w sprawie zmiany zapisu w uchwale Nr XX/127/2004 

Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 09 października 2004 roku 

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 

trzech projektów uchwał w następujących sprawach tj. w sprawie zmiany 

studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego miasta 
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Nowe Miasto nad Pilicą w zakresie przebiegu ul. Rawskiej oznaczonej na 

załączniku graficznym symbolami od a do f, w sprawie uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta w zakresie 

przebiegu ulicy Rawskiej na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 

1 symbolami A, B,C,D – A w Nowym Mieście nad Pilicą oraz uchwalenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Nowe miasto nad 

Pilicą w miejscowości Żdżary gmina Nowe Miasto nad Pilicą na obszarze 

oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami od A do J oraz od 1 do 

15.  

Przystąpiono do głosowania w/w wniosków. W głosowaniu za – 13, 

przeciw – 0, wstrzymało się - 0 na stan obecnych 14 radnych wniosek został 

przyjęty. Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk zarządził 

głosowanie nad proponowanym porządkiem obrad z uwzględnieniem 

wprowadzonych projektów uchwał. W głosowaniu za – 14 na stan obecnych 14 

radnych uchwalono porządek obrad w następującym brzmieniu: 

1. Wybór sekretarza obrad. 

2. Przyjęcie porządku obrad. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji. 

4. Wystąpienia Przewodniczących Stałych Komisji Rady. 

5. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Miasta i Gminy za okres 

międzysesyjny. 

6. Informacje Przewodniczącego Rady Miejskiej. 

7. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok; 

b) zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu gminy Nowe 

Miasto nad Pilicą oraz informacji o przebiegu wykonania planu finansowego 

samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku budżetowego; 

c) powiadomienia Sekretarza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad Pilicą o 

obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego; 

d) uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2008 – 2012“; 

e) zmiany studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania 

przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą w zakresie przebiegu ul. 

Rawskiej oznaczonej na załączniku graficznym symbolami od a do f,  

f) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta w 

zakresie przebiegu ulicy Rawskiej na obszarze oznaczonym na załączniku 

graficznym nr 1 symbolami A,B,C,D – A w Nowym Mieście nad Pilicą: 
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g) uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy 

Nowe miasto nad Pilicą w miejscowości Żdżary gmina Nowe Miasto nad Pilicą 
na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami od A do J 

ora od 1 do 15: 

h) zmiany zapisu w uchwale Nr XX/127/2004 Rady Miejskiej w Nowym 

Mieście nad Pilicą z dnia 09 października 2004 roku. 

8. Interpelacje i zapytania. 

9. Wolne wnioski. 

 

PKT 3 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół z poprzedniej sesji Rady 

wyłożony był do wglądu w Biurze Rady na 3 dni przed terminem sesji i zapytał 

czy są uwagi lub zastrzeżenia do protokołu. Uwag i zastrzeżeń nie zgłoszono, 

przystąpiono więc do głosowania nad przyjęciem protokołu z poprzedniej sesji. 

W głosowaniu za 14 na stan obecnych 14 radnych protokół został przyjęty. 

 

PKT 4 
Przewodniczący Komisji Gospodarczo – Budżetowej Rady Miejskiej p. Król 

Ignacy poinformował, że w okresie międzysesyjnym Komisja odbyła jedno 

posiedzenie w dniu 26 sierpnia 2008 roku i było to wspólne posiedzenie z 

Komisją Rewizyjną Rady Miejskiej. 
W posiedzeniu udział wzięli: 

• Przewodniczący Rady Miejskiej  p. Zbigniew Kacprzyk 

• Burmistrz Miasta i Gminy   p. Barbara Gąsiorowska 

• Skarbnik Miasta i Gminy   p. Ewa Bator 

• Kierownik ZUK     p. Marian Misztal 

• Księgowa ZUK     p. Małgorzata Bzinkowska 

Przyjęto następujący porządek obrad: 

1. Opiniowanie projektów uchwał przygotowanych na sesję Rady Miejskiej. 

2. Ocena stopnia realizacji budżetu za I półrocze 2008 roku. 

3. Wyrażenie opinii w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego 

zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie 

miasta i gminy. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji. 

Przewodniczący posiedzenia zaproponował aby posiedzenie rozpocząć od 

wysłuchania propozycji odbierania i składowania odpadów przez firmę EKO – 

STANDARD z Piaseczna. Firmę reprezentowali p. Marek Szymański i p. 

Kamiński. Panowie proponowali odbieranie odpadów od osób indywidualnych , 

segregację i zrzut balastu na nasze wysypisko. Przewodniczący Rady zadał 

pytanie jak odbiór odpadów od prywatnych osób wyglądałby cenowo. Z analizy 

wynikało, że koszty odbioru odpadów wzrosłyby ponieważ za pojemnik 120 
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litrowy płaciłoby się około 11 – 14 zł, natomiast w przeliczeniu na osoby 

zamieszkałe w zwartych zabudowach typu bloki średnia cena wyniosłaby około 

5,50 netto. Wywóz śmieci odbywałby się raz na dwa tygodnie lub raz w 

miesiącu. W toku przeprowadzonych rozmów Komisje stwierdziły, że mamy 

podpisaną umowę z firmą RADKOM z Radomia i nie widzi się potrzeby 

korzystania z usług Firmy EKO – STANDARD. Można oczywiście za odpłatą 
przyjmować na nasze wysypisko odpady przywiezione z zewnątrz w 

wielkościach które nie będą przekraczały norm widniejących na pozwoleniu. 

Członkowie Komisji zapoznali się z następującymi projektami uchwał: 

• w sprawie powiadomienia Sekretarza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego. 

Zaopiniowano pozytywnie. 

• w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 

roku budżetowego. Skarbnik Miasta i Gminy poinformowała że taka 

uchwała w chwili obecnej jest wymagana. Członkowie komisji wyrazili 

pozytywną opinię w /w sprawie. 

• w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok. Skarbnik 

Miasta i Gminy p. Ewa Bator poinformowała, że zwiększa się dochody o 

kwotę 506 441 zł i dochody po zmianach wynoszą 15 595 971 zł, 

dochody zostały zwiększone na skutek otrzymanych dotacji oraz 

ponadplanowych dochodów gminy. Wydatki zwiększa się o kwotę 
123 608 zł, i po zmianach wydatki wynoszą 18 190 443 zł. W wyniku 

powyższych zmian ulega zmniejszeniu deficyt i wynosi 2 594 472 zł. 

Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska poinformowała 

członków Komisji o wprowadzeniu dwóch zadań inwestycyjnych tj. 

„Modernizacja chodników w Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. 

Ogrodowej – osiedle koszt zadania to 80 000 zł oraz „Modernizacja ul. 

Wczasowej w Nowym Mieście nad Pilicą – koszt zadania 28 000 zł. 

Członkowie Komisji zaopiniowali pozytywnie zmiany w budżecie. 

• w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą w 

zakresie przebiegu ul. Rawskiej oznaczonej na załączniku graficznym 

symbolami od a do f. Opinia pozytywna. 

• w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta w zakresie przebiegu ulicy Rawskiej na 

obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami; 

A,B,C,D – A w Nowym Mieście nad Pilicą. Zaopiniowano 

pozytywnie. 

• w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Żdżary 
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, na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami 

od A do I oraz od 1 do 15. Komisje zaopiniowały pozytywnie 

• w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2008 

– 2012”. Jest to min. wykonanie zalecenia RIO, w związku z tym iż 
takowego planu Gmina nie posiadała. 

Następnie Skarbnik Miasta i Gminy p. Ewa Bator szczegółowo przedstawiła 

informację o realizacji budżetu miasta i gminy za I półrocze 2008 roku. 

Każdy z radnych otrzymał takową informację. Informacja stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. Komisje zaproponowały żeby zasięgnąć informacji 

w banku w którym posiadamy lokatę czy jest możliwość blokowania 

środków na tzw. lokacie weekendowej tj. sobota – niedziela w celu 

osiągnięcia jeszcze większego oprocentowania. 

Członkowie obu Komisji zapoznali się z wnioskiem w sprawie zatwierdzenia 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzenia 

ścieków na terenie miasta i gminy. Zapytali czym spowodowana jest 

propozycja podwyżki cen wody i odprowadzania ścieków. Pani Małgorzata 

Bzinkowska wyjaśniła, że podwyżki podyktowane są wzrostem cen energii 

elektrycznej i zużyciem energii gdzie zużycie wzrosło o 36%. Rosną również 
minimalne płace pracowników i to wszystko wraz z zaległościami płatności 

za wodę podyktowało propozycję podwyżek. Podwyżka wyniosłaby około 

0,17zł za wodę i taka sama kwota za ścieki. 

Analizując wzrost cen wyglądałoby to następująco: 

• Gospodarstwa domowe – woda 2,20 zł brutto 

• Użyteczność publiczna i placówki usługowo – handlowe 2,32 zł 

• Zakłady przemysłowe – 2,95 zł 

Ścieki 

• Gospodarstwa domowe – 2,77 zł brutto 

• Użyteczność publiczna i placówki usługowo – handlowe 3,92 zł 

• Zakłady przemysłowe – 4,46 zł 

Członkowie Komisji nie wyrazili pozytywnej opinii w powyższej sprawie 

stwierdzając, że dopiero zostały podniesione stawki za wywóz śmieci. Jeżeli są 
straty na wodzie należy szukać rozwiązań żeby ich było jak najmniej. 

Radny p. Stanisław Motyl korzystając z obecności Kierownika Misztala i 

Księgowej zapytał jak wspólnoty mieszkaniowe na osiedlu przy ul. 

Tomaszowskiej 42 rozliczane są z wywozu śmieci. Uzyskał odpowiedź, że 

rozliczenie jest za tonę wywożonych odpadów. 

Przewodniczący Rady odczytał pismo od p. Pokrywki w sprawie zalewania 

piwnic bloku 27 i 28. Kierownik ZUK odpowiedział, że za zgodą p. Pokrywki 

została zamurowana kratka ściekowa w piwnicy i na razie nie ma problemu. 

Radny p. Dariusz Dziurowicz stwierdził, że problem nie jest załatwiony bo to 

nic nie da. Przy następnej ulewie nieczystości nie będą wychodziły kratką tylko 

umywalkami. Prosił o poważne potraktowanie mieszkańców i o kompleksowe 
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wyczyszczenie kanalizacji oraz o wybudowanie trzeciej studzienki i to powinno 

sprawę załatwić. Radny p. Stanisław Motyl stwierdził, że trzeba się 
przygotowywać do kompleksowej przebudowy kanalizacji, bo prędzej czy 

później trzeba to będzie zrobić. Kierownik ZUK p. Marian Misztal stwierdził, że 

kanalizacja jest drożna a woda wypływała dlatego, że rynny z dachów 

popodłączane są do studzienek, żadna ze Wspólnot nie oddzieliła tego do tej 

pory. Po dyskusji radny p. Ryszard Lewecki zaproponował aby zdiagnozować 
rury kanalizacyjne bloków nr 27 i 28 na osiedlu i w razie potrzeby wycinarką 
którą dysponują firmy zajmujące się takimi sprawami wyczyścić rury. 

Członkowie komisji zapoznali się z pismem OSP Nowe Miasto w sprawie 

zakupu samochodu bojowego. Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara 

Gąsiorowska powiedziała, że na dzień dzisiejszy taki samochód kosztuje około 

700 tys. zł. Jeżeli będzie decyzja o zakupie to ona może podjąć starania o 

pozyskanie środków ale z budżetu trzeba będzie dołożyć około 400 tys zł i takie 

środki trzeba zabezpieczyć w budżecie na przyszły rok. Radny p. Mirosław 

Binkiewicz zapytał jak wygląda sprawa z lotniskiem bo od tego zależy 

wysokość naszego budżetu. Skoro zostanie sprzedane nie wiadomo jak szybko 

wpłynie do nas podatek a jeżeli zostanie przekazane gminie to też w budżecie 

środków będzie mniej bo Gmina nie będzie miała dodatkowego podatku. Jego 

zdaniem pozaczynane mamy inwestycje które należy w przyszłym roku 

dokończyć i jego propozycja jest taka aby wstrzymać się z decyzją o zakupie 

samochodu do momentu aż rozwiąże się sprawa z lotniskiem. Inni członkowie 

komisji poparli propozycję p. Binkiewicza. 

Przewodniczący Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski 

poinformował że Komisja w okresie międzysesyjnym odbyła jedno posiedzenie 

w dniu w dniu 27 sierpnia 2008 roku na którym podejmowano następujące 

tematy: 

1. Zapoznanie się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję Rady 

Miejskiej. 

2. Przegląd przygotowania szkół do rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009. 

3. Wyrażenie opinii w sprawie zatwierdzenia taryf dla zbiorowego zaopatrzenia 

w wodę i zbiorowego odprowadzenia ścieków na terenie miasta i gminy. 

4. Sprawy bieżące kierowane do Komisji (pisma które wpłynęły do Rady oraz 

do Komisji Oświatowo - Społecznej).  

 

Komisja rozpoczęła posiedzenie od przeglądu przygotowania szkół do 

rozpoczęcia roku szkolnego 2008/2009. 

1. Komisja po przeglądzie szkół na terenie miasta i gminy wnioskuje co 

następuje: 

• PSP Żdżary w roku 2008 nie było przeprowadzanych remontów, podczas 

ferii zimowych Dyrekcja i Rada Pedagogiczna pomalowała korytarz i 

wymienione zostały drzwi. Należy jeszcze wymienić osłony na grzejniki i 

pomalować korytarz na I piętrze. Dyrekcja prosi o pomoc przy 
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wykaszaniu parku ponieważ nie jest w stanie jedną kosiarką sobie 

poradzić, prosi również o pomoc przy ogrodzeniu szkoły (przysłać 
pracowników interwencyjnych). 

Są następujące problemy lokalowe: 

• brak pomieszczeń na dodatkowe zajęcia lekcyjne (będą od przyszłego 

roku dzieci 5 – letnie a za 3 lata po realizacji reformy szkolnej do szkoły 

będą chodziły dzieci 3 – letnie. Dyrekcja nie może ubiegać się o środki 

finansowe na adaptację pomieszczeń ponieważ takich pomieszczeń nie 

ma. W nawiązaniu do pisma p. Dziuby w sprawie przeznaczenia budynku 

po starej szkole Komisja występuje do p. Burmistrz o wstrzymanie 

przetargu na sprzedaż w/w budynku i proponuje się aby radni (Komisje) 

w poszerzonym składzie wypracowali decyzję o remoncie tegoż budynku 

z przeznaczeniem na potrzebne sale lekcyjne i mieszkania dla nauczycieli 

których w gminie brakuje, a zgodnie z Kartą nauczyciela Dyrektorowi 

należy się mieszkanie funkcyjne. Należy przeanalizować zasoby 

mieszkaniowe w gminie (zasoby Agencji Mieszkaniowej). 

• PSP Nowe Miasto nad Pilicą Komisja stwierdziła że zasadne jest 

dofinansowanie w kwocie 70 tys. zł na wyposażanie klas bo klasy miały 

duże braki. Sale lekcyjne przygotowane dobrze. Na dzień wizytacji nie 

było przygotowane zaplecze kuchenne w związku z opóźnieniami i 

niedociągnięciami firmy która wykonuje prace remontowe.  

Dyrekcja zgłasza problem wymiany pieca w przedszkolu oraz potrzebę 
wymiany podłogi w sali gimnastycznej w szkole. Prosi również o pomoc 

w uporządkowaniu – odwodnieniu placyku przed szkołą. Woda z ulicy 

wpływa na placyk. Ze względu na trwające prace remontowe jeżeli chodzi 

o estetykę szkoła słabo przygotowana. 

• Publiczne Gimnazjum – Komisja stwierdziła, że oprócz potrzebnego 

remontu kuchni szkoła przygotowana dobrze. W związku z pilną potrzebą 
remontu kuchni wnioskuje się o zabezpieczenie środków w budżecie na 

powyższe.  

Członkowie komisji zapoznali się z projektami uchwał przygotowanymi na sesję 
Rady tj.: 

• w sprawie powiadomienia Sekretarza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego.  

• w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz informacji o przebiegu wykonania 

planu finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze 

roku budżetowego.  

• w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy na 2008 rok.  

• w sprawie uchwalenia zmiany Studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą w 

zakresie przebiegu ul. Rawskiej oznaczonej na załączniku graficznym 

symbolami od a do f.  
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• w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta w zakresie przebiegu ulicy Rawskiej na 

obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami; 

A,B,C,D – A w Nowym Mieście nad Pilicą.  
• w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Żdżary 

na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami od 

A do I oraz od 1 do 15.  

• w sprawie uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania 

mieszkaniowym zasobem gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2008 

– 2012”. Jest to min. wykonanie zalecenia RIO, w związku z tym iż 
takowego planu Gmina nie posiadała. 

Członkowie Komisji zapoznali się z wnioskiem ZUK w sprawie zatwierdzenia 

taryf dla zbiorowego zaopatrzenia w wodę i zbiorowego odprowadzania 

ścieków na terenie miasta i gminy. Członkowie komisji zaproponowali aby do 

końca roku wstrzymać podwyżki. 

 

Komisja Oświatowo – Społeczna wyłoniła delegata do Gminnej Rady Sportu 

którym został p. Robert Sierajewski. 

 

Komisja wnioskuje aby Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska 

zobowiązała przedsiębiorstwo CEZET do uprzątnięcia placów na terenie 

Nowego Miasta tj. Placu Armii Krajowej i Pl. O. Honorata Koźmińskiego. 

Motywacja jest taka, że na pierwszym z nich nie są wykonywane już żadne 

roboty a bałagan zagraża bezpieczeństwu, oraz aby Burmistrz zobowiązała firmę 
do właściwego prowadzenia robót (możliwość zwrócenia uwagi wynika z tego 

że firma zajmuje nasze pasy drogowe więc powinni czuć się zobowiązani do 

wykonywania poleceń). 
Członkowie komisji zapoznali się z pismem OSP Nowe Miasto w sprawie 

zakupu samochodu bojowego. Stwierdzono, że po rozstrzygnięciu spraw 

związanych ze sprzedażą lotniska i przed pracami na projektem budżetu na 2009 

roku powróci się do sprawy. Następnie na posiedzeniu Komisji Przewodniczący 

Komisji Oświatowo – Społecznej p. Lech Staniszewski przedstawił członkom 

Komisji projekt uchwały który wypłynął z inicjatywy jego i mieszkańców wsi 

Gostomia, Wola Pobidzińska i Pobiedna w sprawie zmian w zapisie w planie 

zagospodarowania przestrzennego. Komisja stwierdziła, że jeżeli prawo 

pozwala na takie zapisy to nie mają sprzeciwu aby została wniesiona na sesji. 

Tradycyjnie złożył życzenia wszystkim solenizantom którzy obchodzili 

imieniny. 

Przewodniczący Rady zapytał czy są pytania do Przewodniczących Komisji. 

O głos poprosiła Burmistrz Miasta i Gminy p. Barbara Gąsiorowska odnosząc 

się do wniosków Komisji. Odnośnie zdiagnozowania kanalizacji to zostało to 

zrobione a jeżeli chodzi o lokatę to jeżeli będzie taka możliwość to taka lokata 
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zostanie założona. Natomiast stwierdziła, że nieprawdą jest, że szkoła w 

Żdżarach nie prowadziła remontów bo taki remont został przeprowadzony w 

ferie zimowe i za to zapłacił urząd, ale jeżeli Pan Dyrektor wraz z Radą 
Pedagogiczną lubią pracować w ferie i potrafią sami poradzić sobie z remontami 

to ona bardzo się cieszy bo będzie w tej chwili dawała tylko pieniądze na farby a 

reszta bo tak zrozumiała będzie robiona społecznie. Jeżeli chodzi o dworek to 

Radni podjęli uchwałę o sprzedaży dworku i to obowiązuje a zresztą przetarg 

jest w dniu sesji i nie można go zatrzymać. Jeżeli chodzi o wykaszanie parku to 

taką czynność może przeprowadzić ZUK i Dyrektor może z funduszu 

przeznaczonego dla szkoły za to zapłacić. Natomiast ma pytanie do p. 

Przewodniczącego Komisji jaki artykuł w karcie nauczyciela mówi o tym, że 

Dyrektorowi należy się mieszkanie funkcyjne. Ona przejrzała całą kartę 
nauczyciela i nie ma tam wzmianki. Pan Przewodniczący powiedział , że o tej 

sprawie rozmawiał Dyrektor z p. Sierajewskim. Burmistrz odpowiedziała że w 

karcie jest mowa o mieszkaniu służbowym ale nie o funkcyjnym. Były 

możliwości dla nauczycieli otrzymania mieszkania na osiedlu wojskowym i 

wielu nauczycieli z tego skorzystało, widocznie p. Dyrektor nie był 

zainteresowany a Gmina w tej chwili nie posiada w swoich zasobach takich 

mieszkań.  
 

 

PKT 5 
 

Burmistrz Miasta i Gminy w Nowym Mieście nad Pilicą p. Barbara 

Gąsiorowska przedstawiła sprawozdanie za okres międzysesyjny tj. od 05 lipca 

2008 roku do 29 sierpnia 2008 roku które wyglądało następująco: 
 

1. Dnia 03.07.2008 r. został złożony w Starostwie Powiatowym wniosek o 

pozwolenie na budowę budynku stacji uzdatniania wody z hydrofornią z 

przyłączem i instalacją energetyczną we wsi Prosna, sieci wodociągowej z 

przyłączem we wsi Prosna i Żdżarki. 

 

2. W dniu 11.07.2008 roku dokonano odbioru technicznego zadania: 

Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Domaniewice. Całkowity koszt 

zadania 140.458,49zł 

 

3. W dniu 14.07.2008 r. zostały podpisane umowy z  Marszałkiem 

Województwa Mazowieckiego w sprawie dofinansowania zakupu sprzętu 

specjalistycznego dla Ochotniczych Straży Pożarnych w Domaniewicach, 

Godzimierzu, Rososze .Ogólna kwota dofinansowania wynosi 23.944,- zł. 
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4. W dniu 14 lipca 2008 roku zostało podpisane porozumienie pomiędzy 

Marszałkiem Województwa Mazowieckiego w sprawie określenia zasad 

współpracy i wzajemnych zobowiązań dot. realizacji zadania pn.: "Budowa 

nowego przebiegu drogi wojewódzkiej nr 728 - obwodnicy centrum Nowego 

Miasta nad Pilicą - etap 1". 

 

5. Rozstrzygnięto przetarg nr OKZS-341/3/08 na budowę zespołu boisk w 

ramach programu ORLIK 2012 I ETAP  

Wpłynęły cztery oferty: 

-oferta firmy PRESTIŻE ul. Świerczewskiego 5, 71-066 Szczecin z ceną brutto 

879.449,20zł 

-oferta firmy PANORAMA ul. Słoneczna 73, 81-605 Gdynia z ceną brutto 

838.413,50zł. 

-oferta firmy MEDIA STADION sp z o.o.ul. Białowieska 9, 71-010 Szczecin z 

ceną brutto 866.073,45zł 

- oferta firmy Firma Ogrodnicza Leśniewscy ul. Czerwonego Krzyża 6,22-100 

Chełm z ceną brutto 894.776,45zł . 

wybrano ofertę najtańszą za kwotę 838.413,50 zł. firmy PANORAMA . 

Podpisanie umowy nastąpiło dnia 21.07.2008 roku . Termin wykonania umowy 

-10 październik 2008r. 

 

6. Dnia 25.07.2008 r. oddano do użytku odcinek drogi o nawierzchni 

bitumicznej długości 1050,00 mb . Jest to zmodernizowana droga transportu 

rolnego na gruntach wsi Józefów i Nowe Łęgonice. Całkowita wartość zadania – 

178.158,32 zł brutto. Na zadanie Gmina otrzymała dofinansowanie w wysokości 

70.000,00 zł z terenowego Funduszu Ochrony Gruntów Rolnych, którego 

dysponentem jest Samorząd Województwa Mazowieckiego. 

 

7. Dnia 28.07.2008r. zostały otwarte oferty , na remont budynku przedszkola – 

dostosowanie pomieszczeń na przychodnię SENIOR przy ulicy Ogrodowej 20 w 

Nowym Mieście nad Pilicą . Wpłynęła 1 oferta za kwotę 44.4999,50zł. 

W dniu 07.08.2008r. została podpisana umowa z wykonawcą. 
 

8. Dnia 04.08.2008 r. oddano do użytku odcinek drogi o nawierzchni 

bitumicznej długości 1140,00 mb .Jest to zmodernizowana droga gminna we wsi 

Nowe Łęgonice. Całkowita wartość zadania – 191.383 zł brutto. 

Obecnie przez całą wieś Nowe Łęgonice przebiega droga o nawierzchni 

bitumicznej.  

 

9. W dniu 06.08.2008r. zostały otwarte oferty na remont elewacji i 

termomodernizację budynku Publicznej Szkoły Podstawowej przy ul. Szkolnej 4 

w Nowym Mieście n/Pilicą . 
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Wpłynęło 9 ofert, z których 6 zostało odrzuconych ze względu na fakt , iż 
złożone oferty nie spełniały warunków wynikających ze specyfikacji istotnych 

warunków zamówienia . 

Z ocenianych 3-ch ważnych ofert wybrana została oferta najtańsza za kwotę 
380.430,26zł , przedstawiona przez firmę „JARBUD” z Nowej Wsi 23 , 28-130 

Stopnica. W dniu 25.08.2008r została podpisana umowa z wykonawcą. 
 

10. W dniu 12 sierpnia 2008 r. dokonano odbioru zrealizowanych wspólnie ze 

Starostwem Powiatowym w Grójcu zadań - nawierzchni bitumicznej o długości 

800 mb na drodze powiatowej nr 1689 (relacji Domaniewice - Bieliny - 

Łęgonice) oraz na skrzyżowaniu dróg na powierzchni 124 m
2
. Wartość zadania 

wyniosła 132.171,38 zł 

 

11. W dniu 12 sierpnia 2008 r. dokonano odbioru zrealizowanych wspólnie ze 

Starostwem Powiatowym w Grójcu zadań. Została wykonana nowa  

nawierzchnia bitumiczna na odcinku 612 mb na drodze powiatowej nr 1690 

(relacji Domaniewice - Żdżary). Wartość tego zadania wyniosła 96.200,72 zł 

 

12. W dniu 15.08.2008r. odbyły się uroczystości patriotyczno-religijne 

upamiętniające rocznicę Bitwy Warszawskiej .  

 

13. W dniu 17.08.2008r. odbyły się Gminne Dożynki – Święto Plonów 

sponsorowane przez Mazowiecki Urząd Wojewódzki. Impreza odbyła się 
zgodnie z programem. Zaszczyciło nas wiele osobistości z Ministerstwa 

Rolnictwa, Województwa Mazowieckiego, Powiatu jak i z innych gmin 

ościennych . 

 

14. W dniu 17 sierpnia 2008 r. wysłano 24 dzieci na dwutygodniowe bezpłatne 

kolonie do Sarbinowa nad morzem organizowane przez Kuratorium Oświaty . 

 

15. W dniu 19 sierpnia br otrzymaliśmy dokumentację na II ETAP budowy 

zespołu boisk ORLIK 2012 . W najbliższym czasie zostanie rozpisany przetarg 

na wykonanie II Etapu. 

 

PKT 6 
Przewodniczący Rady Miejskiej poinformował, że zgłosiła się Firma STOKOL 

z Radomia w sprawie przedstawienia propozycji odbierania od rolników gałęzi z 

drzew owocowych. Poprosił obecnych na sesji krótkie przedstawienie oferty. 

Pan Piotr Jędras pokrótce przedstawił ofertę firmy, mówiąc że firma zajmuje się 
odbiorem i przeróbką gałęzi na kostkę brykietową. Chcieliby rozpocząć 
współpracę na terenie naszej gminy z rolnikami którym gałęzie zalegają w 

sadach. Odbiór gałęzi odbywałby się nieodpłatnie no i oczywiście za gałęzie 

firma rolnikom również by nie płaciła. Na sesji został pokazany filmik który 
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dokładnie zobrazował działalność firmy i wytwórnię ich produktów. Wszystkim 

zainteresowanym został rozdany folder z numerem telefonu do firmy i decyzja 

została pozostawiona indywidualnym zainteresowanym rolnikom. 

Przewodniczący Rady Miejskiej. P. Zbigniew Kacprzyk ogłosił 5 minutową 
przerwę z uwagi na fakt, że obecny na sali mieszkaniec Mogielnicy p. Ryszard 

Wiśniowski prosząc o możliwość przeczytania protokołu wyszedł z nim z sali 

posiedzeń. Fakt miał zdarzenie o godz. 11
55

, Przewodniczący Rady powiadomił 

telefonicznie o fakcie dzielnicowego aspiranta Wojciecha Orzeszka.  

Następnie Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk wznowił 

obrady i przedstawił pisma które w okresie międzysesyjnym wpłynęły do Biura 

Rady tj. wniosek od OSP Nowe Miasto w sprawie pomocy finansowej przy 

zakupie nowego samochodu bojowego. W międzyczasie na salę obrad wrócił p. 

Ryszard Wiśniowski, który wyniósł protokół z poprzedniej sesji Rady. 

Przewodniczący poprosił o zwrot protokołu p. Wiśniowskiego, który to 

zachowywał się arogancko. Przewodniczący Rady poinformował p. 

Wiśniowskiego że popełnił przestępstwo i zakłócił porządek obrad sesji. Pan 

Wiśniowski stwierdził, że nie wyniósł protokołu tylko leżał na krześle tam gdzie 

on siedział, natomiast Przewodniczący Rady powiedział, że nie leżał bo było 

sprawdzane i nic nie leżało, Pan Wiśniowski zaczął wykrzykiwać że nikt nie 

miał prawa „grzebać „ w jego rzeczach. Pan Przewodniczący sprostował jego 

zarzut jeszcze raz stwierdzając, że nikt nie grzebał w jego rzeczach Protokół po 

prostu tak jak twierdzi p. Wiśniowski na krześle nie leżał. Przewodniczący 

poprosił p. Wiśniowskiego o prawidłowe zachowanie się na sesji i nie 

zakłócanie powagi sesji i jeszcze raz stwierdził, że widział osobiście jak p. 

Wiśniowski Protokół wynosił z sali obrad. 

Przewodniczący Rady odczytał następne pisma które wpłynęły do Biura Rady tj. 

w sprawie oczyszczenia studzienek kanalizacyjnych na osiedlu wojskowym w 

związku z powtarzającym się zalewaniem piwnic oraz odczytał wniosek w 

sprawie zatwierdzenie taryf za zbiorowe zaopatrzenie w wodę i zbiorowe 

odprowadzanie ścieków. Poinformował, że w najbliższym czasie zostanie 

podjęta decyzja w powyższym temacie. Wpłynęła również informacja w sprawie 

przedłożenia informacji o przebiegu realizacji budżetu za I półrocze 2008 roku. 

Następnie odczytał protest mieszkańców wsi Gostomia w sprawie lokalizacji 

zakładu utylizacji odpadów zwierzęcych i przeładunku zwierząt martwych. 

Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk udzielił głosu 

właścicielowi firmy i nieruchomości w miejscowości Gostomia p. Janowi 

Jabłońskiemu. 

Pan Jan Jabłoński powiedział, że wystąpiła przede wszystkim pomyłka w 

nazwaniu inwestycji bo nie jest to Zakład utylizacji jak go nazwał p. 

Staniszewski. Myśli że jest to jakaś kampania pana Staniszewskiego i jego 

jeżdżenie po okolicznych miejscowościach i zaczepianie ludzi min. innymi 

byłego właściciela p. Pastwę chce powiedzieć, że zmiana zapisu w planie 

przestrzennym nie będzie miała wpływu na to, że on nie rozwinie swojej 
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działalności. Bo on do prowadzenia swojej działalności nie potrzebuje 

wytyczenia jakiegoś terenu czy przeznaczenia gdzie musi być przeznaczony pod 

taką działalność specjalny teren, dlatego, że on nie prowadzi utylizacji tylko 

prowadzi firmę która zajmuje się przewozem padłych zwierząt . Tu tylko będzie 

garażowanie samochodów i warsztaty które będą miały na celu reperację 
samochodów. Jak dotąd z łowienia rybek nikt jeszcze nie dorobił się dużych 

pieniędzy a on przychodzi do ludzi z konkretną propozycją pracy, bo będzie 

chciał zatrudnić ludzi za godziwe pieniądze a nie jak tu robią co niektórzy na 

czarno i za marne grosze. W twierdzeniu p. Jabłońskiego. Staniszewski tą swoją 
agitacją spowoduje to że gmina poniesie ogromne koszty i straci dodatkowy 

dochód jaki on chce dać. On swoją działalność może prowadzić na terenach 

rolniczych bo jest to działalność ściśle powiązana z rolnictwem. Pan 

Staniszewski sprostował, że nie jest to uchwała p. Staniszewskiego tylko jest to 

uchwała wychodząca z woli ludzi z kilku miejscowości a to, że on ten projekt 

wnosi to jest to jego obowiązek bo pełni taką funkcję społeczną. I publicznie 

oświadcza że p. Pastwy nie napastował. Pani Małgorzata Zawadzka zapytała 

przez jaki czas będzie przechowywana padlina. Pan Jabłoński stwierdził, że czas 

przewozu tych zwierząt nie może trwać dłużej niż 24 godziny, bo te zwierzęta są 
odwożone do zakładów chemicznych czy do zakładów które produkują mączki 

nawozowe które w 100% zastępują obornik. Pan Lech Staniszewski powiedział, 

że właśnie dwa lata temu jego kolega zakupił taką mączkę i przez kilka tygodni 

nie można było spokojnie oddychać. Pan Jabłoński przyznał, że mączka emituje 

przykry zapach ale nie jest szkodliwy. 

Przewodniczący Rady Miejskiej powrócił jeszcze do sprawy p. Wiśniowskiego i 

poinformował go, że naruszył prawo i jest to artykuł 276 który mówi o 

naruszeniu prawa. 

Przewodniczący Rady Miejskiej poprosił o zabranie głosu p. Tadeusza Papisa 

który zgłosił się do niego wcześniej i prosił o zabranie głosu na sesji. Pan 

Tadeusz Papis przedstawił swój problem jaki wynikł z uwagi na remont drogi 

728 tj. uszkodzenie pieca CO, które nastąpiło w związku z zalaniem jego 

piwnicy co z kolei wskutek nie zabezpieczenia studzienek kanalizacyjnych które 

nie mogły zebrać całej wody powstałej z opadów deszczowych. Poza tym 

przedstawił sprawę powstających pęknięć na domu z uwagi na wzmożony ruch 

TIR – ów. Odczytał pisma które powysyłał do różnych instytucji mających na 

celu interwencję w jego sprawie oraz w sprawie zabezpieczenia majątku 

państwowego który notorycznie jest rozgrabiany. Po wysłuchaniu relacji p. 

Papisa przewodniczący rady poinformował p. Papisa że w dniu 1 września 2008 

roku o godz. 11
00

 odbędzie się wizja lokalna i wszystkie sprawy zostaną 
poruszone i w miarę możliwości będą załatwione i ocenione szkody.  

Przewodniczący ogłosił 10 minutową przerwę w obradach. 

 

Po przerwie Przewodniczący Rady wznowił obrady Sesji. 
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PKT 7a 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie zmian w 

budżecie miasta i gminy na 2008 rok. 

Poprosił p. Ewę Bator Skarbnika Miasta i Gminy o przedstawienie projektu. 

Skarbnik zreferowała projekt uchwały przedstawiając że dochody zwiększa się o 

kwotę 506 441 zł są to min. ponadplanowe dochody i dochody po zmianach 

wynoszą 15 595 971 zł, natomiast wydatki zwiększa się o kwotę 123 608 zł i w 

związku z tymi zmianami wydatki wynoszą 18 190 443 zł, w związku z 

powyższymi zmianami deficyt ulega zmniejszeniu i wynosi 2 594 472 zł. 

Poinformowała, ze ulega zmianom załącznik nr 7 do uchwały budżetowej 

„Zadania inwestycyjne w 2008 roku”, gdzie wprowadza się zmiany w planie 

następujących zadań inwestycyjnych: 

• Budowa boiska sportowego w owym Mieście nad Pilicą – zmiana źródła 

finansowania 

• Modernizacja chodników w Nowym Mieście nad Pilicą przy ul. 

Ogrodowej – osiedle – nowe zadanie inwestycyjne – 80 000 zł 

• Modernizacja ul. Wczasowej w Nowym Mieście nad Pilicą – nowe 

zadanie inwestycyjne – 28 000 zł 

• Montaż układu falownikowej regulacji ciśnienia wody w SUW Nowe 

Miasto nad Pilicą – nowe zadanie inwestycyjne 12 000 zł 

Skarbnik Miasta i Gminy szczegółowo omówiła poszczególne załączniki do 

projektu uchwały. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 15, przeciw – 0, wstrzymało się 0 uchwalono 

uchwałę Nr XXV/163/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7b 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zakresu i formy informacji o przebiegu wykonania budżetu 

gminy Nowe Miasto nad Pilicą oraz informacji o przebiegu wykonania planu 

finansowego samorządowej instytucji kultury za pierwsze półrocze roku 

budżetowego. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 15 czyli jednogłośnie uchwalono 

uchwałę Nr XXV/164/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 4 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7c 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie powiadomienia sekretarza Miasta i Gminy Nowe Miasto nad 

Pilicą o obowiązku przedłożenia oświadczenia lustracyjnego. Przewodniczący 

poinformował, że uchwała ta wynika z ustawy o ujawnianiu informacji o 
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dokumentach organów bezpieczeństwa państwa z lat 1944 – 1990 oraz treści 

tych dokumentów. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za 15 czyli jednogłośnie uchwalono uchwałę 
Nr XXV/165/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 5 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7d 
Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał projekt uchwały w sprawie 

uchwalenia „Wieloletniego programu gospodarowania mieszkaniowym 

zasobem gminy Nowe Miasto nad Pilicą na lata 2008 – 2012”. Poinformował, że 

jest to min. zalecenie RIO ponieważ nasza gmina do tej pory takiej uchwały nie 

posiadała w związku z czym taki harmonogram został opracowany i na sesji 

zostanie uchwalony. Szczegółowo harmonogram przedstawił p. Tomasz 

Bogacki. Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w 

projektem uchwały. W głosowaniu za – 15 czyli jednogłośnie uchwalono 

uchwałę Nr XXV/166/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7e 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia zmiany studium uwarunkowań i kierunków 

zagospodarowania przestrzennego miasta Nowe Miasto nad Pilicą w zakresie 

przebiegu ul. Rawskiej oznaczonej na załączniku graficznym symbolami od a do 

f. Pytań nie stwierdzono przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za – 15 na stan 15 radnych uchwalono uchwałę  
Nr XXV/167/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 7 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7f 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego miasta w zakresie przebiegu ulicy Rawskiej na obszarze 

oznaczonym na załączniku graficznym nr 1 symbolami: A, B, C, D – A w 

Nowym Mieście nad Pilicą. 
Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 12 na stan obecnych 12 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXV/168/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 8 

do niniejszego protokołu. Przewodniczący Rady ogłosił 5 minutową przerwę w 

obradach. Po przerwie wznowił obrady sesji. 
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PKT 7g 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Nowym Mieście nad Pilicą odczytał projekt 

uchwały w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego gminy Nowe Miasto nad Pilicą w miejscowości Żdzary gmina 

Nowe Miasto nad Pilicą, na obszarze oznaczonym na załączniku graficznym nr 

1 symbolami od A do I oraz od 1 do 15. 

Pytań nie stwierdzono, przystąpiono do głosowania nad w/w projektem 

uchwały. W głosowaniu za 11 na stan obecnych 11 radnych uchwalono uchwałę 
Nr XXV/169/2008 w przedmiotowej sprawie. Uchwała stanowi załącznik nr 9 

do niniejszego protokołu. 

 

PKT 7h 
Przewodniczący Rady Miejskiej p. Zbigniew Kacprzyk odczytał projekt 

uchwały w sprawie zmiany zapisu w uchwale Nr XX/127/2004 Rady Miejskiej 

w Nowym Mieście nad Pilicą z dnia 09 października 2004 roku. Poprosił 

mecenasa p. Mariana Seweryna o przedstawienie swojej opinii w sprawie. Pan 

Marian Seweryn stwierdził, że jeżeli chodzi o ten projekt uchwały uważa że 

jeżeli jest tu tylko zmiana jednego słowa nie jest potrzebna opinia eksperta , 

wiadomo co znaczy szkodliwe, wiadomo co znaczy nieszkodliwe i nie trzeba 

zasięgać opinii biegłego więc zaparafował powyższy projekt. Przewodniczący 

Rady zapytał czy są jeszcze pytania i uwagi co do przedstawionego projektu 

uchwały. Radny p. Mirosław Bors zadał pytanie p. Mecenasowi czy właściciel 

działki jeżeli kupił działkę z danym przeznaczeniem a teraz zmieni mu się 
przeznaczenie to czy może Gminę zaskarżyć do Sądu. Mecenas odpowiedział, 

że istnieje taka możliwość. Odnośnie pierwszego zapisu w planie i drugiego 

zapisu w planie to tak naprawdę niczego to nie zmienia co nie wyklucza 

zaskarżenia uchwały. 

Głos zabrał p. Lech Staniszewski mówiąc, że jest to uchwała która obroni 

mieszkańców przed uciążliwością zakładu i smrodem który wszyscy będziemy 

wdychać. Pan Jabłoński roztoczyl piękną wizję korzyści jakie będzie miała 

Gmina i mieszkańcy z powstania jego działalności, prawdziwe Eldorado tylko 

nie powiedział o tych złych skutkach jakie występują przy takiej działalności. 

Jeżeli jest tak kolorowo to dlaczego mieszkańcy Lisówka chcą się pozbyć 
działalności p. Jana Jabłońskiego. W uchwale którą przedstawił Przewodniczący 

zmienia się tylko jedno słowo bo z realizacji obiektów przemysłowych o 

uciążliwości zmienia się na realizację obiektów przemysłowych nie uciążliwych 

i dalej już jest tak jak było w pierwotnej wersji. Jest to obrona przed powstaniem 

zakładu o którym p. Jabłoński wspomniał. Pan Lech Staniszewski był osobiście 

w Lisówku i tam śmierdzi co potwierdzają mieszkańcy. Jeżeli jest taka 

konieczność to on jest gotów zawieźć zainteresowanych do Lisówka aby 

zobaczyli jak to wygląda. On nie ma pretensji do Pana Jabłońskiego i do jego 

firmy ale dba o swoich wyborców o siebie i o swoją rodzinę. Więc jego 
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propozycja jest taka aby przyjąć projekt uchwały w tej formie jaka została 

przedstawiona. 

Głos zabrała Burmistrz mówiąc, że wokół tej sprawy krążą legendy. Pan 

Jabłoński był w Urzędzie brał wypis z planu zagospodarowania przestrzennego i 

dokładnie wie co wolno a czego nie wolno budować. W tej chwili na dzień 
dzisiejszy p. Jabłoński nie składał żadnych pism ani w Sanepidzie ani w 

Ochronie Środowiska ani w Nadzorze budowlanym i tak naprawdę to co on ma 

tam robić to są tylko nasze domysły, bo On konkretnie nie zadeklarował co 

będzie na tej działce budował. I oczywiście trzeba się bronić ale trzeba to robić 
w sposób przemyślany, bo nie można skarżyć czegoś czego nie ma. 

Głos zabrał p. Motyl Stanisław pytając, czy p. Jabłoński będzie miał prawo 

rządać odszkodowania od Gminy. Mecenas odpowiedział, że taka możliwość 
istnieje ale co do wielkości odszkodowania to nie jest w stanie tego określić. 
Radny p. Motl Stanisław zapytał, czy zapis słowa nieuciążliwe będzie miało 

wpływ na realizację działania firmy. Mecenas odpowiedział, że nie jest w stanie 

odpowiedzieć ponieważ nie wie jaką działalność osoba chce rozwinąć. Pan Lech 

Staniszewski powiedział, że dlaczego martwimy się o spadek wartości działki p. 

Jabłońskiego, jest to jedna osoba, a przecież działek w Gostomii jest dużo i 

wszystkie stracą na wartości kiedy zakład powstanie. 

Radny p. Król Ignacy stwierdził, że należałoby zastanowić się nad w/w 

projektem uchwały bo on został wprowadzony przedsamą sesją i tak naprawdę 
to nikt z radnych dokładnie się z nim nie zapoznał. Dlatego też proponuje aby 

temat wrócił z powrotem na Komisje i dopiero można będzie wypracować jakieś 
stanowisko. Radny p. Mirosław Binkiewicz postawił wniosek o zdjęcie projektu 

uchwały z porządku obrad i przełożenie jej na następną sesję. 
Głosowany został wniosek radnego p. Mirosława Binkiewicza. W głosowaniu 

za – 10, wstrzymało się – 0, przeciw – 3 projekt uchwały został zdjęty 

z porządku obrad. 

 

 
PKT 8 

 

Interpelacji nie zgłoszono. 

 

 
PKT 9 

 
Sołtys wsi Wola Pobiedzińska p. Franciszek Kozera podziękował p. Burmistrz i 

wszystkim samorządowcom za organizację dożynek. 

Pan Marian dziedzic zapytał czy na ulicy warszawskiej przewidywane są nowe 

nasadzenia w związku z pousuwanymi starymi drzewami. 
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Zapytał jak wygląda sprawa pałacu czy już coś wiadomo bo tak jak wygląda w 

tej chwili to nie wyglądał nigdy, pourywane rynny i dziurawy dach niszczą go 

coraz bardziej. Następna sprawa jaką poruszył to odswietlenie naszej Pilicy, bo 

ludzie którzy przejeżdżają przez nasze miasto nie mają możliwości dojazdu do 

Pilicy, może należałoby zrobić jakąś ścieżkę. 
Przewodniczący Rady opowiedział, że w sprawie pałacu cały czas trwają 
sprawy w sądzie, natomiast jeżeli chodzi o ścieżki to jeżeli się z nich nie 

korzysta to zarastają. Są osoby które zajmują się turytyką takie mają usługi i to 

czy zrobią ścieżki aby łatwiej było korzystać z uroków naszego regionu leży w 

ich gesti.  

Przewodniczący Rady udzielił głosu p. Wiśniowskiemu, który stwierdził, że 

przychodząc na sesję nie ma złych intencji tylko po prostu jeżeli dzieją się 
rzeczy z którymi on się nie zgadza to chce ich przedstawić. Taki ma charakter i 

nic na to nie poradzi. Jchiałby aby p. Burmistrz doprowadziła do tego aby ten 

totalny Bałagan który jest w mieście w końcu się skończył. Roboty które trwają 
na ulicy warszawskiej nie mają zupełnie żadnego nadzoru, notorycznie ludzie 

kradną kostkę i tego nikt nie widzi i nikt tym się nie interesuje. Dlaczego 

przychodzi właśnie on a nie inni którzy mają sklepy ano dlatego, że oni się boją. 
Był na poprzedniej sesji zgłaszał ten problem i nic w tym kierunku nic się nie 

zrobiło. Pan Wiśniowski powiedział, że również pisze do gazety a rola 

dziennikarza jest taka żeby chodził i pytał co się dzieje i dlaczego tak jest. 

Przychodzi do Urzędu i pyta o wycięte drzewa pyta i nie otrzymuje odpowiedzi 

od Pani Sekretarz która twierdzi, że kompetencje takie ma Pani Burmistrz pyta 

z kolei o kostkę kto jest właścicielem kostki też nie dostaje odpowiedzi a kostka 

jest kradziona. Następny temat to chciał przeczytać protokół i też go nie mógł 

przetyczać. Przewodniczący wyjaśnił, że protokół jest wykładany na trzy dni 

przed sesją i każdy radny może się z nim zapoznać, natomiast na sesji jest 

zatwierdzany i każdy mieszknien ma go prawo przeczytać i na pewno czy ksero 

czy wypis będzie i jest udostępniany. Chciał Pan protokół przeczytać i Pan go 

dostał do przeczytania a nie do wynoszenia. Pani Sekretarz złożyła wyjaśnienia 

do wypowiedzi p. Wiśniowskiego i prosiła Pana aby przyszedł do Pani 

Burmistrz na piątek na godz. 15 i Pani Burmistrz czekała na niego ale 

oczywiście Pan nie był łaskaw przyjść na umówioną godzinę. Odnośnie 

protokołu to dopóki nie zatwierdzi go Rada to ten protokół nie jest ważnym 

dokumentem. 

Pani Burmistrz wypowiedziała się na temat drogi, że ona przejęła tę inwestycję 
po swoim poprzedniku który taką dokumentację zatwierdził, także bardzo prosi 

o zaproszenie na sesję Pana Markiewicza i niech wyjaśni jak to wszystko 

wyglądało bo ona już ma dosyć ciągłych tłumaczeń i wyjaśnień na temat 

remontu drogi 728. 

Pan Wiśniowski zapytał czy Protokół który wyniósł a następnie oddał jest 

kompletny. Insspektor Biura Rady p. Iwona Lepa stwierdziła, że protokół jest 

kompletny. 
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Przewodniczący Rady zamknął obrady sesji. 

 

Protokołowała       Przewodniczył 

 

Iwona Lepa 


